

GinkGo v. 2022 complete specs.

Frame set	See further below for specifications
Group set	Shimano XT throughout 1x11 drivetrain Front brake 160 mm disc Rear brake 180 mm disc Narrow-wide 34T chainring Hollowtech II crankset
Wheels	700c / 622 mm or 27,5" / 584 mm Thru axle (see frame) 32 hole rims, double walled Stainless steel spokes with brass nipples Sturdy urban tires Tubes with Presta valves
Fork	Carbon fork with tapered crown (comes in black only) 100 x 15 mm thru axle PM attachment for disc brake. For 160 mm disc (larger disc sizes with adapter) Max tire width with mud guards is 47 mm or 2.1" with 27.5" wheels
Also included	Black aluminium alloy seat post Saddle Mud guards Black flat aluminium alloy handlebar Comfortable grips Platform pedals

Accessories

Child seats	Single or double child seat
Panels	Custom print available upon request
Spare parts	All parts included with the frame set are available as spares

Frame set

Frame	GinkGo 6061 T6 heat treated aluminum alloy Powder coated in RAL color of your choice or our standard "traffic red" (3020) 30.9 mm seat post diameter (for 36.6 mm seat post clamp, included) BSA 73 mm BB shell Tapered 1.1/8" headtube 142 x 12 mm thru axle Up to 180 mm disc rotor Made for 622 mm wheels, max tire width with mud guards is 47 mm Can also be used with 27.5x2.1" wheels and tires
Kick stand	Aluminum alloy kick stand with replaceable feet
Steering	Aluminum rod and stainless steel fasteners
Max capacity	180 kg including rider: max 70 kg on front bed and max 25 kg on rear rack (Rear rack needs to be purchased separately)

GinkGo Version 2022 vollständige Spezifikationen

Rahmenset	Für technische Daten siehe weiter unten
Gruppenset	Durchgehend Shimano XT 1x11 Antriebsstrang Vorderradbremse 160 mm Scheibe Hinterradbremse 180 mm Scheibe Narrow-wide 34T Kettenblatt Hollowtech II Kurbelarme
Laufräder	700c / 622 mm oder 27,5" / 584 mm Thru axle (siehe Rahmen) 32-Loch-Felgen, doppelwandig Edekstahlspeichen mit Messingnippeln Robuste Stadtreifen Schläuche mit Presta-Ventilen.
Gabel	Carbongabel mit konischem Krone (nur in Schwarz erhältlich) 100 x 15 mm Steckachse PM-Aufsatz für Scheibenbremse. Für 160mm Scheibe (größere Scheiben mit Adapter) Die maximale Reifenbreite mit Schutzblechen beträgt 47 mm oder 2,1" bei 27,5"-Laufrädern
Ebenfalls enthalten	Schwarze Sattelstütze aus Aluminium Sattel Schutzblech Schwarzer flacher Alu-lenker Bequeme Griffe Plattformpedale

Zubehör

Kindersitz	Einzel- oder Doppelkindersitze
Panels	Kundenspezifischer Aufdruck auf Anfrage erhältlich.
Ersatzteile	Alle im Rahmenset enthaltenen Teile sind als Ersatzteile erhältlich

Rahmenset

Rahmen	GinkGo wärmebehandelte 6061 T6 Aluminiumlegierung Pulverbeschichtet in RAL-Farbe Ihrer Wahl oder Standard "Verkehrsrot" (3020) 30.9 mm Sattelstütze (für 36.6 mm Sattelstützenklemme inklusive) BSA 71 mm BB Schale Konischer 1.1/8" Gabelschaft 142 x 12 mm Steckachse Bis zu 180 mm Scheibenrotor Gemacht für 622 mm Räder. Max Reifenbreite mit Schutzblechen 47 mm Kann auch mit 27.5 x 2.1" großen Rädern und Reifen verwendet werden
Seitenständer	Seitenständer aus Aluminium mit austauschbaren Füßen
Lenkung	Aluminiumstange und Verbindungselemente aus Edelstahl
Max Kapazität	180 kg inklusive Fahrer: max. 70 kg vorne und max. 25 kg auf dem Gepäckträger (Gepäckträger muss separat erworben werden)